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Zápis  
z 12. zasedání Akademického senátu UHK dne 24. června 2015 

____________________________________________________________ 
 

Přítomni: doc. Hana Tomášková, dr. Miroslav Joukl, doc. Kamil Musílek, dr. Miroslav Kappl, doc. 
Štěpán Hubálovský, Mgr. Jan Prouza, dr. Daniel Jezbera, doc. Martin Šandera, doc. Jaroslava 
Severová, dr. Karel Myška, doc. Ondřej Krejcar, dr. Václav Bělík, dr. Daniela Květenská, dr. Ivan 
Soukal, Mgr. Magda Munzarová, Bc. Jana Kudrnová, Kateřina Burešová, Tomáš Bartůněk, Vít 
Bednář, Jakub Novák, Lucie Brabcová, Jan Špriňar, Jana Jandová, Lenka Matějková, Lucie 
Pilařová, Zuzana Zapletalová. 
 
Omluveni: Bc. Martin Petrus, Ing. Lukáš Válek, Zuzana Sekaninová, Radka Hysková.  

Hosté: prof. Josef Hynek, rektor, dr. Monika Žumárová, prorektorka, dr. Petr Grulich, prorektor, 
doc. Václav Janeček, děkan FIM, doc. Pavel Trojovský, děkan PřF, dr. Pavlína Springerová, 
děkanka FF, doc. Pavel Vacek, děkan PdF, dr. Zuzana Truhlářová, ředitelka ÚSP, doc. Iva 
Jedličková, proděkanka PdF, doc. Tomáš Kozel, proděkan FIM, Ing. Marketa Bednářová, 
tajemnice PdF, Ing. Ivana Svobodová, tajemnice, FF, Ing. Monika Kostrová, tajemnice PřF, Ing. 
Eva Špalovská, vedoucí ekonomického úseku a další představitelé akademické obce UHK.  

Prezenční listina je přílohou tohoto zápisu. 
 
Průběh jednání:  
Doc. Tomášková sdělila, že aktuálně má AS: 15 členů komory akademických pracovníků a 15 členů 
studentské komory. AS UHK je usnášeníschopný v celkovém počtu: 25 členů (KAP 14 a SK 11 
členů). Oznámila, že zasedání bylo svoláno podle čl. 16, Volebního a jednacího řádu AS UHK.  
 
Program zasedání AS UHK byl navržen následovně: 

 
1) Návrh rozpočtu UHK pro rok 2015 (předkládá prof. RNDr. Josef Hynek, MBA, Ph.D., 

rektor UHK). 
2) Návrh rozpočtu ÚSP UHK pro rok 2015 (předkládá prof. RNDr. Josef Hynek, MBA, 

Ph.D., rektor UHK). 
3) Různé. 

 
Doc. Tomášková uvedla, že dle čl. 6 odstavce 2 písmeno b) VJŘ AS UHK zanikl ke dni 23. 6. 2015 
mandát členky studentské komory PdF Bc. Lucie Špráchalové a novou členkou SK se po přijetí 
mandátu stane náhradnice Lucie Brabcová. Z toho důvodu bude program jednání doplněn 
o složení slibu člena AS UHK. 
 
Program zasedání AS UHK v pozměněné formě byl navržen následovně: 

 
1) Složení slibu člena AS UHK.   
2) Návrh rozpočtu UHK pro rok 2015 (předkládá prof. RNDr. Josef Hynek, MBA, Ph.D., 

rektor UHK). 
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3) Návrh rozpočtu ÚSP UHK pro rok 2015 (předkládá prof. RNDr. Josef Hynek, MBA, 
Ph.D., rektor UHK). 

4) Různé. 
 
 
V okamžiku hlasování byl počet přítomných členů AS UHK: KAP 14, SK 11, celkem 25. 
Hlasování: pro - 25, proti - 0, zdržel se - 0. 
 
AS UHK schválil program 12. zasedání AS UHK v pozměněné verzi. 
 
Na zasedání se dostavil dr. Soukal, člen KAP; počet přítomných členů AS UHK: KAP 15 a SK 11, 
celkem 26. 
 
Doc. Tomášková seznámila přítomné s výsledky hlasování per-rollam o návrhu složení 
dohodovací  komise z 3. 6. 2015: 
Dle zprávy skrutátorů místopředsedkyně SK AS UHK a místopředsedy AS UHK byl k stanovenému 
datu 10. 6. 2015 výsledek hlasování: 
 
souhlasí:   19 
nesouhlasí:    1 
zdržel se hlasování:   4 
nehlasoval:    6 
 
AS UHK schválil návrh složení dohodovací  komise z 3. 6. 2015 per-rollam. 
 
 
Bod 1.   Složení slibu člena AS UHK.  
 
 
Dle čl. 14 odstavec 2 VJŘ AS UHK se náhradník stává členem AS UHK složením slibu člena AS UHK 
na začátku nejbližšího zasedání AS UHK. 
 
Slib byl přečten Lucií Brabcovou. 
 
"Slibuji na svou čest, že svůj mandát budu vykonávat podle svého nejlepšího vědomí a svědomí 
v souladu s právním řádem České republiky a v zájmu Univerzity Hradec Králové, její akademické 
obce a zaměstnanců“. 
 
Bod 2. Návrh rozpočtu UHK pro rok 2015 (předkládá prof. RNDr. Josef Hynek, MBA, Ph.D., 
rektor UHK). 

Ing. Špalovská prezentovala předložený návrh rozpočtu 2015, vysvětlila změny, které byly 
provedeny v návrhu rozpočtu pro rok 2015, porovnala rozpočet roku 2014 se současným návrhem 
v konkrétních položkách a současně objasnila 3% pokles nákladů rektorátu oproti roku 2014, 
vysvětlila výpočet režijních nákladů a vymezení mandatorních a zbývajících provozních nákladů 
rektorátu. Prezentaci zakončila srovnáním počtu THP pracovníků na UHK a jiných vysokých 
školách. 

Prof. Hynek okomentoval výsledek dohodovací komise dne 12. 6. 2015, ze které vyplynulo snížení 
nákladů rektorátu o cca 200.000,- Kč, promítnuté do předkládaného návrhu rozpočtu. Rektor 
nastínil, jak ušetřit finance pro příští období, zmínil investiční náklady z FPP rektorátu 
a upozornil, že klíčem k bohatšímu rozpočtu je nárůst vědeckého výkonu UHK. 
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V rámci diskuse požádal doc. Musílek o upřesnění výše poklesu rozpočtu rektorátu, vysvětlení 
pojmu „osobní certifikát zaměstnanců“ a výpočet režií. Doc. Němečková se dotázala, zda lze 
považovat za úsporu peněz rektorátu zelektronizování tisku výplatních pásek. Všechny dotazy byly 
Ing. Špalovskou zodpovězeny. 

Doc. Hubálovský sdělil, že EK AS UHK opět vyjadřuje souhlas s předloženým návrhem rozpočtu 
UHK a potvrdil doporučující stanovisko dohodovací komise, která o rozpočtu jednala dne 12. 6. 
2015.  

Dr. Květenská předložila návrh na tajné hlasování o návrhu rozpočtu UHK pro rok 2015. 
 
Hlasování o tajném hlasování: pro - 7, proti - 12, zdržel se - 7. 
AS UHK neschválil tajné hlasování o návrhu rozpočtu UHK pro rok 2015. 
 
Přistoupilo se k hlasování o návrhu rozpočtu UHK pro rok 2015. 
 
Hlasování: pro - 20, proti - 0, zdržel se - 6. 
AS UHK schválil návrh rozpočtu UHK pro rok 2015.  
 
Bod 3. Návrh rozpočtu ÚSP UHK pro rok 2015 (předkládá prof. RNDr. Josef Hynek, MBA, 
Ph.D., rektor UHK). 
 
Dr. Truhlářová v krátkosti představila předložený návrh rozpočtu ÚSP a požádala o jeho schválení. 
Doc. Hubálovský uvedl, že EK AS UHK doporučuje rozpočet ÚSP schválit. 
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
Hlasování: pro - 25, proti - 0, zdržel se - 1. 
AS UHK schválil návrh rozpočtu ÚSP UHK pro rok 2015.  
 
Bod 7. Různé. 
 

• Disciplinární komise UHK (doc. Ing. Hana Tomášková, Ph.D., předsedkyně AS UHK) 

Dle disciplinárního řádu UHK čl. 1: (4) Členy disciplinární komise a jejího předsedu jmenuje 
a odvolává rektor po schválení návrhu na jmenování nebo odvolání Akademickým senátem 
UHK v souladu s § 9 odst. 1 písm. f) zákona. 
 

Předloženy byly návrhy do: 
 
Komory akademických pracovníků: PhDr. Veronika Středová, Ph.D. z FF, PhDr. Ondřej 
Štěch, Ph.D. z ÚSP a Ing. Ivan Soukal, Ph.D. z FIM. 
 
Studentské komory: Kateřina Burešová z PdF, Tomáš Bartůněk z FIM a Bc. Jana Kudrnová 
z FF. 
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
Hlasování: pro - 23, proti - 0, zdržel se - 3. 
AS UHK schválil návrh členů disciplinární komise.  
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• Dr. Truhlářová připomněla, že jedním ze závěrů dohodovací komise je i v zápise 
deklarovaná potřeba diskutovat změny metodiky tvorby rozpočtu UHK (odvody 
na rektorát) pro rok 2016. 

 
Usnesení z jednání AS UHK: 

1. AS UHK schválil program 12. zasedání AS UHK v pozměněné verzi. 
2. AS UHK schválil návrh složení dohodovací  komise z 3. 6. 2015 per-rollam. 
3. AS UHK schválil návrh rozpočtu UHK pro rok 2015. 
4. AS UHK schválil návrh rozpočtu ÚSP UHK pro rok 2015. 
5. AS UHK schválil návrh členů disciplinární komise.  

 
  
O usnesení hlasovali přítomní členové akademického senátu veřejně. V okamžiku hlasování bylo 
v místnosti přítomno 26 členů AS UHK. 

Hlasování: pro - 26, proti - 0, zdržel se - 0. 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
 
 

Plánované termíny příštích zasedání AS UHK: 7. 10. 2015  
(2. 12. 2015). 

 
 
 
 

 
 
V Hradci Králové dne 24. 6. 2015          doc. Ing. Hana Tomášková, Ph.D. 
Zapsala: Iveta Vondráčková                      předsedkyně AS UHK 
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